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Hoi allen, ter info de brief van de KNMP die ze naar de TK hebben gestuurd in aanloop naar de begrotingsbehandeling. Het zou

zomaar kunnen als er bij de begrotingsbehandeling dus vragen komen over de rol apothekers bij (Covid-) vaccinatie.

Misschien goed om daar een QenA op te maken? Ik doe vast een voorzet en ik zet van GMT even in CC ivm afstemming:

- We voeren vanuit VWS inderdaad het gesprek met apothekers over hun rol bij vaccinatie.

- In dat kader zetten apothekers zich momenteel in onze opdracht al in om hun informatievoorziening over vaccinatie te

verbeteren.
- Het is mooi dat de apothekers hun hulp aanbieden aan huisartsen bij de covid-vaccinatie, de griepvaccinatie en de

pneumokokkenvaccinatie. Ik kan me voorstellen dat de behoefte aan hulp bij huisartsen varieert. Ik zal de LHV op de

hoogte brengen van het aanbod van de apothekers.
- Verder wachten we inderdaad de uitkomsten van de verkenning van het vaccinatiestelsel af om bredere besluiten te

nemen over de rol van de apotheker bij vaccinatie.

Aanvullingen zijn welkom!

Groet,
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Onderwerp: Vaccinatiebrief

Er zijn veel ontwikkelingen de laatste tijd op het gebied van (COVID-)vaccinatie.
Ter info: bijgaande brief hebben wij gisteren verzonden naar de leden van de Vaste Kamercommissie.
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Onderwerp: Vaccinatiebrief, reactie CU
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Gistermiddag hebben we de brief naar de coalitiepartijen gestuurd. Aanstaande donderdag wordt over de begroting van VWS

gesproken. Dik-Faber (ChristenUnie) heeft inmiddels ons bedankt voor ‘deze heldere, concrete suggesties’. Dat is leuk om te horen.

BEES (<0) en ik zouden ook deze brief graag, ter kennisgeving, bij VWS willen neerleggen. Dat biedt extra kansen.

Hebben jullie een contactpersoon bij VWS bij wie je deze brief zou kunnen neerleggen? Dan weet ook het ministerie dat er

mogelijk in de Kamer aandacht voor zal zijn. Dan kan VWS dat meenemen in hun voorbereiding voor het Kamerdebat.

Met vriendelijke groet,
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